
Eriävä mielipide 
 
Kärkölän sivistys- ja hyvinvointilautakunnan varapuheenjohtaja Reijo Päivärinnan eriävä mielipide 
lautakunnan 27.5.2021 tekemään päätökseen, mikä koski koulun piha-alueen laajentamista. (60§) 
 
Yhdyn opetushenkilöstön näkemykseen siitä, että yhtenäiskoulun piha-aluetta on laajennettava laajennusta 
esittäneiden näkemysten ja pyyntöjen mukaisesti. 
 
Laajentaminen on tarpeellista, lisäisi ahtaan piha-alueen viihtyvyyttä ja antaisi monipuolisempia 
mahdollisuuksia pihan käyttöön välitunneilla. 
 
Kannustan opettajia ja koko henkilökuntaa jatkamaan toimintaa asian puolesta. 
 
Voidaan ymmärtää näkemystä, että piha-alue on ahtautensa takia tietynlainen "susi". Tämän vuoksi sen 
laajentaminen on välttämätöntä. 
 
Kärkölä 28.5.2021 
 
Reijo Päivärinta 
 


